

متطلبات إصدار وثيقة تأمين مركبات تجارية

التاريخ: 2022/10/02

- أمر إصدار رسمي من العميل أو بريد رسمي من الشخص المخول (لكل شركة شقيقة في حالة المجموعات).
- خطاب توحيد الذمم المالية اذا كانت إدارة المجموعة الرئيسية هي المسؤولة عن دفع الأقساط للشركات الشقيقة.
- شهادة ضريبة القيمة المضافة.
- نموذج إعرف عميلك أو تحديثه في حال وجود تحديثات من الجهة المشرعة.
- قائمة المركبات على نموذج الاتحاد الموحدة بملف إكسل. أو على القائمة الخاصة بالتجديد المقدمة للعميل.
- العنوان الوطني الرسمي النشط المحدث.
- رقم الاتصال بالعميل (الذي يتم تحميل المركبات على نجم).
- جميع نسخ الاستثمارات.
- نسخ من السجل التجاري ورقم الهوية وصورة رقم المالك.
- طلب التأمين الفردي لكل مركبة.
- 4 صور للمركبة واضحة تحتوي على رقم اللوحة في حال إصدار بوليصة فردية للتأمين الشامل.

متطلبات إصدار وثيقة تأمين مركبات (فردية)

• بالإضافة إلى متطلبات التسعير:

- نموذج إعرف عميلك وطلب التأمين
- أمر موافقة على إصدار وثيقة التأمين حسب التسعيرة المصدرة خلال 3 أيام عمل من تاريخه.

حسام أبو الحمص

مدير إكتتاب المركبات (المكتب الرئيسي)

Motor policy issuance Requirements (corporate)

- Official firm order from the client or official mail from the Authorized person (for each sister company in case of Group).
- Consolidation of financial receivables latter if the head of the group will pay for the sister companies.
- VAT Certificate.
- KYC, in case of new client or if the KYC updated from the regulator.
- List of vehicles on Al-EtiHAD unified excel sheet. Or on the renewal excel sheet provided to the client.
- Updated Active official National Address.
- Client Contact number (the one to be uploaded the vehicles on Najm).
-
- All istemarah copies.
- CR copies & ID Owner number and copy.
- Proposal form for individual for each vehicle.
- Vehicle 4 photos clear contain the plat number in case of comprehensive individual policy.

Motor policy issuance Requirements (Individual)

- In addition to pricing requirements:
 - Know your customer and insurance application form
 - An approval order to issue the insurance policy according to the issued pricing within 3 working days from its date.

Hussam Abu Alhommos , CII Level 3

Underwriting Manager, Motor Department.

HO